



Name/Nom: _____

Phone #/# de tél.: _____

Email address/courriel: _____

Blackburn Hamlet Earth Day colouring contest open to residents of Blackburn Hamlet only. Colour in the space provided below an image answering the question. One (1) random draw of one (1) \$50 gift card to Metro. Chances of winning the prize depend on the total number of entries received. Potential winner must answer a skill testing question. Proof of residency may be required. All ages can participate. Minors must have parent or guardian's consent.

Concour de coloriage pour le Jour de la Terre est ouvert seulement au résidents de Blackburn Hamlet. Colorier dans l'espace ici-bas une image qui répond à la question posée. Un (1) tirage au sort d'une (1) carte cadeau Métro de valeur de 50\$. Les chances de gagner dépendra du nombre total de soumissions reçus. Le gagnant potentiel doit répondre à une question d'habileté. Preuve de résidence peut être nécessaire. Tout les âges peuvent participer. Les personnes mineures doivent obtenir le consentement d'un parent ou d'une tuteur.

Dear planet Earth, I just wanted to thank you for....

Chère planète Terre, je voulais te remercier pour...

Your drawing must be received by April 21st 5pm. Drop off at Ottawa Public Library - Blackburn Branch or Metro (Blackburn Hamlet) in designated boxes. Open only to residents of Blackburn Hamlet. One entry per person. *Votre dessin doit être reçu par le 21 avril à 17hre. Déposer à la bibliothèque publique - succursale Blackburn Hamlet ou au Métro Blackburn Hamlet dans les boîtes désignées. Ouvert seulement aux résidents de Blackburn Hamlet. Limite d'une participation par personne.*

Information—> www.blackburnhamlet.ca

Questions: enviro@blackburnhamlet.ca